
Referat Styremøte NBF skole 24.10.2024 
kl 15.00 - 16.00 på Teams 

Til stede: Anne-Brit Ingholm, Anette Krolack, Stine Nerland, Elisabeth Pihl, Erik Hageli 

Henriksen, Line Reichelt Føreland og Hans-Petter Storemyr 

Saker 

1. Referatsaker/til informasjon 

• Statistikk: Vår arbeidsgruppe har kontaktet andre nettverk og foreninger for å 

høre om flere vil være med i arbeidet for å styrke statistikken. Vi tenker det er 

strategisk lurt å representere bredt. 

• Forskriften om skolebibliotek i opplæringsloven: Styreleder skal ha et 

møte med NBF sentralt for å diskutere hvordan vi skal jobbe med å 

promotere og synliggjøre ny og viktig forskrift slik at det når både foreldre, 

skoleledere og politikere. Den økonomiske situasjonen i kommuner og 

fylkeskommuner tilsier at det ikke kommer til å gå av seg selv å få oppfylt 

ambisjonene i forskriften.   

• Partiprogram: Styreleder følger med og sender inn innspill etter hvert som 

partiene legger ut sine førsteutkast til partiprogram. Foreløpig er det sendt 

innspill til Venstre og MDG.   

• IASL konferanse: Et styremedlem er påmeldt digital konferanse om 

skolebibliotek som arrangeres av IASL. Det foregår i uke 43 og har ulike 

innslag til alle døgnets tider gjennom en hel helg.  

• Aksjon skolebibliotek: Det er satt ned en ny arbeidsgruppe med mandat til 

å jobbe for nasjonale planer for kvalitet og kompetanse i skolebibliotek. Da 

trenger vi også statistikk. I tillegg er det lurt å jobbe for bedre statistikk når 

økonomiske rammer blir mindre og krav til resultater blir høyere.  

Arbeidsgruppa består av et flertall av skolebibliotekarer. 

Skolebibliotekarforeningen, NBF skole, Bibliotekarforbundet og Fagforbundet 

stiller alle med skolebibliotekar inn i arbeidsgruppa. I tillegg er 

Forfattersentrum representert i arbeidsgruppa. Vi jobber for å få med en til i 

arbeidsgruppa som kan representerer en organisasjon innen litteratur- og 

kulturfeltet som har god oversikt over høringer, innspillsrunder og andre 

foraer hvor skolebibliotek kan spilles inn.  

 

 

2. Informasjonsmateriell til kommunene om skolebibliotek 

Leselyststrategien nevner at det skal utformes informasjonsmateriell til kommuner 

som vil satse på skolebibliotek. Styret må finne ut hvem som får i oppdrag å 

utarbeide dette. Foreløpig tenker vi at det kanskje er Lesesenteret hvis mandat er fra 

Kunnskapsdepartementet, men vi må undersøke nærmere både hvem som får 

oppdraget og om arbeidet er igangsatt. Nettstedet tid for lesing er allerede lansert fra 

Lesesenteret, men det er ikke noe der om skolebibliotek foreløpig.   

https://www.uis.no/nb/nasjonalt-lesesenter/forskning/tid-for-lesing 

 

https://www.uis.no/nb/nasjonalt-lesesenter/forskning/tid-for-lesing


3. PR på Facebook 

Alle i styret oppfordres til å sende inn selvpromotering til Facebookansvarlig.   

Det sendes inn bilde og en tekst om også hvem vi er, hvor vi jobber og hvorfor vi er 

med i styret til NBF skole. 

 

4. Aksjon skolebibliotek 

ny arbeidsgruppe  satt ned bestående av overvekt av skolebibliotekarer. 

Skolebibliotekarforeningen, Nbf skole, Bibliotekarforbundet og Fagforbundet stiller 

alle med skolebibliotekar inn i arbeidsgruppa. I tillegg er Forfattersentrum 

representert i arbeidsgruppa. Vi jobber for å få med en til i arbeidsgruppa som kan 

representerer  en organisasjon innen litteratur- og kulturfeltet som har god oversikt 

over høringer, innspillsrunder og andre foraer hvor skolebibliotek kan spilles inn. Det 

nye mandat er å jobbe for nasjonale planer for kvalitet og kompetanse i 

skolebibliotek. Da  trenger vi  også statistikk. I tillegg er det lurt å jobbe for bedre 

statistikk når økonomiske rammer blir mindre og krav til resultater blir høyere.   

  

5. NBF skole sin logo 

Vi snakket om at logoen til Nbf skole må endres på nett og sosiale medier, men at vi 

ikke har hatt tid å prioritere dette enda. Vi kan be Nbf sentralt om hjelp.   

 

6. Partiprogram 

De ulike politiske partienes kommer i disse dager med forslag til nytt partiprogram for 

2025-2029.  Styreleder følger med på hva de ulike partiene sier om skolebibliotek og 

følger opp høringsfrister  

 

7. Dagkonferanse/digital konferanse  

Vi diskuterte muligheten for å arrangere dagskonferanse eller digitalkonferanse i 

årene hvor det ikke er stor konferanse i Agder og vi diskuterte også om konferansen i 

Agder bør flyttes slik at den ikke skjer så tett på de nasjonale bibliotekdagene 

ettersom det kan gjøre det økonomiske vanskelig å delta på begge arrangementer.  

Dette må vi ha på agendaen på et senere møte.   

 

Neste styremøte blir 05. Desember kl 15.00 – 15.45 

 

Ref. Arne-Harald Steilbu 

  


